
Přepis korespondence k námitce ověřovatele zápisu ČS 14.12.2023 – Ing. Joukl 

 

18.12.2023 

Od: Petr Haramach, Šatavsko <haramach@satavsko.cz>  
Datum: pondělí, 18. prosince 2023 v 19:49  
Komu: Jan Buršík <starosta@obecbratcice.cz>, Jiří Vondráček <starosta@ledceobec.cz>,  
Zdeněk Nečas <starosta@sobotovice.cz>, starosta@syrovice.cz <starosta@syrovice.cz>  
Předmět: Zápis ČS 
Dobrý večer, 
V připojeném souboru přeposílám zápis z poslední členské schůze. Prosím o kontrolu, čistopis 
přinesu v úterý, 19.12.2023 odpoledne do Bratčic k podpisovému kolečku. 
  
S pozdravem 
  
PhDr. Mgr. Petr Haramach, MBA, LL.M. 
manažer svazku obcí 
  
Šatavsko, svazek obcí 
Bratčice čp. 36, 664 67 
provozní kancelář 
Ledce čp. 28,  
664 62 
Tel.: +420 604 100 332 
e-mail: haramach@satavsko.cz 
 
19.12.2023 
 
From:  
starosta@syrovice.cz <starosta@syrovice.cz>   
Sent: Tuesday, December 19, 2023 11:12 AM  
To: 'Petr Haramach, Šatavsko' <haramach@satavsko.cz>; 'Jan Buršík' <starosta@obecbratcice.cz>; 'Jiří  
Vondráček' <starosta@ledceobec.cz>; 'Zdeněk Nečas' <starosta@sobotovice.cz>  
Subject: Re: Zápis ČS 
  
Dobrý den, 
  
bohužel musím konstatovat, že zápis v tomto bodě neodpovídá skutečnému průběhu jednání 
členské schůze 
  
Návrh usnesení: 
6.1 Členská schůze souhlasí, aby s odkazem na ustanovení Čl. VII, odst. 2) nájemní smlouvy na objekt 
Ledce čp. 28 byla uzavřena podnájemní smlouva na podnájem části budovy čp. 28, v obci Ledce, pro 
Mikroregion Šatava, dobrovolný svazek obcí, IČ: 19419091, se sídlem Ledce čp. 28, pro účely zřízení 
provozní kanceláře, která bude v režimu sdíleném, společně se svazkem obcí Šatavsko 
6.2 Členská schůze ukládá představenstvu svazku obcí, aby ve smyslu usnesení shora zabezpečilo 
vypracování podnájemní smlouvy, a to včetně stanovení všech podmínek (časových, věcných i 
finančních) v souvislosti s podnájmem. 
6.3 Členská schůze pověřuje předsedu představenstva, alternativně místopředsedu představenstva, 
aby řádně zpracovanou podnájemní smlouvu v zastoupení svazku obcí podepsali.  
  

mailto:haramach@satavsko.cz


Diskuze: 
Ing. Joukl – navrhuje změnu textu usnesení v odst 6.3. shora takto: 
1. Členská schůze ukládá představenstvu svazku obcí, aby zpracovaný návrh podnájemní 
smlouvy dle podmínek v návrhu usnesení pod odstavci 6.1 a 6.2, předložilo ke schválení nejbližšímu 
zasedání členské schůze. 
  
Alternativní návrh usnesení znovu přednesl Petr Haramach. Protože se v průběhu hlasování prokázalo, 
že zástupci členských obcí nemají ujasněn předmět hlasování, toto bylo přerušeno a návrh na změnu 
usnesení znovu podrobně vysvětlil Ing. Joukl. 
  
V diskuzi dále reagoval starosta obce Ledce Jiří Vondráček, když zejména podrobně uvedl důvody, 
proč návrh Ing. Joukla nedoporučuje ke schválení. 
  
Protože dalších příspěvků do diskuze nebylo, zahájil Petr Haramach v souladu s jednacím řádem nové 
hlasování o návrhu usnesení ve znění, předneseném Ing. Jouklem, jako alternativnímu návrhu.  
  
Hlasování: 
Pro: 8 Proti: 14 Zdržel se: 3 
Usnesení č. 6, pod odstavci 6.1, 6.2 a 6.3, dle návrhu Ing. Joukla nebylo schváleno 
  
Protože alternativní návrh usnesení nebyl schválen, bylo přistoupeno k hlasování o návrhu původním 
ve znění níže uvedeném: 
  
Já jsem vnímal skutečnost, tak, že  
… po ukončení diskuze a po přednesu alternativního návrhu předsedajícím, dal předsedající 
hlasovat, do průběhu hlasování zasáhl předseda svazku pan Vondráček, komentářem, proč 
nedoporučuje návrh ke schválení, svým komentářem v průběhu hlasování způsobil zmatečnost 
hlasování, které se muselo opakovat. 
  
Jinak nemám k zápisu připomínek. 
  
Pěkný den  
Ing. Zdeněk Joukl 
Starosta obce Syrovice 
www.syrovice.cz  
Informace o zpracování osobních údajů naleznete na webové stránce www.syrovice.cz. 
 
19.12.2023 
 
From: Petr Haramach, Šatavsko <haramach@satavsko.cz>   
Sent: Tuesday, December 19, 2023 11:41 AM  
To: starosta@syrovice.cz; 'Jan Buršík' <starosta@obecbratcice.cz>; 'Jiří Vondráček'  
<starosta@ledceobec.cz>; 'Zdeněk Nečas' <starosta@sobotovice.cz>  
Subject: RE: Zápis ČS 
 
  
Dobrý den všem, 
úvodem chci uvést, že pochopitelně upravím zápis podle Vašich pokynů, nicméně úplně nerozumím 
avizovaným odlišnostem oproti návrhu zápisu. V něm je v podstatě řečeno jinými slovy to, co pan  
starosta uvádí. Obecně nepreferuji konfrontační styl a navíc, protože jsem seděl téměř vedle pana  

http://www.syrovice.cz/


Vondráčka, tak rozhodně nezasáhl svévolně do hlasování, ale reagoval na otázky zástupců, kteří 
okol něj seděli a chtěli upřesnit o čem rozhodují. Proto jsem konkrétní dění formuloval tak, jak je v 
návrhu textu. 
  
S pozdravem 
Petr Haramach 
 
19.12.2023 
 
Od: Starosta Ledce <starosta@ledceobec.cz>  
Datum: úterý, 19. prosince 2023 v 12:45  
Komu: 'Petr Haramach, Šatavsko' <haramach@satavsko.cz>, starosta@syrovice.cz  
<starosta@syrovice.cz>, 'Jan Buršík' <starosta@obecbratcice.cz>, 'Zdeněk Nečas'  
<starosta@sobotovice.cz>  
Předmět: RE: Zápis ČS 
 
Dobrý den,  
Z mojí strany se jednalo o objasnění a upřesnění bodu o kterém se má hlasovat, a v žádném 
případě jsem neměl v úmyslu hlasování ovlivňovat. Z tohoto důvodu rezolutně odmítám nařčení 
vyslovené panem Jouklem , že jsem svým komentářem v průběhu hlasování způsobil zmatečnost 
hlasování, které se muselo opakovat. Nevidím žádný důvod, proč by mělo být moje jméno 
spojováno se zmatečností a ovlivňováním hlasování.  
  
Z tohoto důvodu také nevidím důvod měnit znění zápisu na základě pouze jedné připomínky. Pokud  
budou můj vstup do diskuse vnímat i ostatní členové svazku jako ovlivňování hlasování, potom 
můžeme o změně předložené verze zápisu uvažovat. Já osobně s názorem p. Joukla nesouhlasím. 
  
 Jiří Vondráček 
 
19.12.2023 
  

Od: starosta@syrovice.cz 
Odesláno: úterý 19. prosince 2023 14:11 
Komu: Starosta Ledce; 'Petr Haramach, Šatavsko'; 'Jan Buršík'; 'Zdeněk Nečas' 
Předmět: Re: Zápis ČS 
 
Dobrý den, 
Já jsem o ovlivňování hlasování nehovořil ani nepsal a předpokládám, že v tomto jsme za jedno.  
Já pouze popisuji své vnímání dané situace, Váš projev a jeho následek.  Výsledkem bylo zmatečné 
hlasování, a muselo se hlasovat znovu. 
Svazek má mechanizmy, jak danou situaci vyřešit. 
Více k tomu nemám co dodat. 
 
Pěkný den 
 
Ing. Zdeněk Joukl 
Starosta obce Syrovice 


